云南大学国际学生申请诚信承诺书

Yunnan University International Student

Letter of Commitment for Application

护照姓名/Full Name:
护照号码/Passport No.:
国 籍/Nationality:
本人在此郑重承诺: 1. 本人已仔细阅读云南大学国际学生招生简章要求; 2. 本人提供给云南大学的所有申请材料和个人信息均真实有效,无隐瞒、欺骗、造假; 3. 本人已知晓并愿意配合在申请阶段及录取后,云南大学及相关部门对本人入学前的信息及材料进行核查;如果本人提供的材料中有隐瞒、欺骗、造假,一经发现,云南大学有权取消本人入学资格,且由此导致的一切后果由本人承担。
I hereby solemnly promise that:
1. I have carefully read the requirements listed in the Yunnan University admission
brochures for international students;
2. All the documents and information I provided are authentic and valid;3. I agree Yunnan University and relevant departments to verify my documents and
information before registration. If there is any concealment, deception or fraud, Yunnan University has the right to cancel my admission qualification and all the consequences arising therefrom will be borne by myself.
阅读完以上内容,请在下面的空白处抄写:
本人签字即代表已认真阅读并同意以上全部承诺书内容。
Please write in the blanks below:
My signature means that I have read and agreed to all the content above.
Z.)# 1 kk h m 1 a.
承诺人签名/Handwritten Signature:

联系电话/Tel: 邮箱 Email: